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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. november 2023 

 
 
Til stede.  Erland, Leif, Dorthe, Ole, Inglev, Kim, John 
 
Afbud:  - 
 

Sekretær:  Conny 
 

 

 

 

Golfevent Danmark – Punkt 10 

 

John Mortensen var inviteret for at fortælle lidt om Golfevent Danmark.  

 

Det går ud på, at der arrangeres matcher, (evt. over 2 dage) på tværs af klubberne. John 

nævnte 2 golfklubber, som efter at have deltaget i disse events, begge har en greenfee 

tilgang på ca. 32%. Der er 2600 ’medlemmer’ / spillere, der har benyttet ordningen. 
Ordningen er for både singler og par. Præmieniveauet er vin, måske en hotelovernatning 

etc. Der er landsdækkende sponsorer, som kan kontaktes. Eventet starter typisk m. 

morgenmad og en lille velkomst fra Formanden. Greefeen plejer at ligge på 150/200 kr. + 

en matchfee. Kunne der arrangeres noget overnatning for gæsterne, ville det være godt.  

 

Bestyrelsen var enige om, at det var værd at forsøge for at skaffe flere greenfee indtægter, 

og der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af: John Mortensen, Ole Iversen og John 

K. Knudsen. Arbejdsgruppen kommer med et oplæg til Bestyrelsen, som John Mortensen 

kan tage med sig næste gang han skal være sammen med nøglepersonerne i ordningen 

(Porto Santo i januar)  
 

1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 
 

 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 

 Opfølgning af tjekliste 
 

 Punkterne blev gennemgået og listen revideret.    
 
 Hulskilt på hul 1 er ajour.  
 
 Grøn pulje søges i december. 
 
 Der arbejdes videre med evt. oprettelse af fritvalgskonto til personalet.  
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 Der er gang i flere mulige sponsoremner.  
 
 Glyngøre øl- og vinhus har travlt med at bygge en ny cafe, så de har desværre 

ikke rigtig tid til et arrangement i Harre Vig. Måske de vil være vinsponsor. 
  

2. Økonomi  
 
Gennemgang af balance 
Balance og Kassekredit ser stadig fine ud.  
 
Restancelisten 

 De sidste 2 på restancelisten er slettet i medlemsdatabasen  
 

3. Momsrefusion 2022/2023 
 
Vi har netop fået meddelelse om, at vi får ca. 75.000,- kr. tilbage i momsrefusion for 
2022.  
 
Vi mangler pt. ca. 10 indbetalinger for 2023, men det skal vi nok nå inden 1. 
december.  
 

4. Robotplæneklippere, budget etc. 
 

Siden sidst har arbejdsgruppen været til videomøde m. DGU vedr. 
robotplæneklippere og der har været et fælles møde m. Skive.  
Salget af nuværende klippere, ser desværre ikke ud til at kunne blive så 
indbringende som håbet. 
Der arbejdes videre med budget etc. 
Punktet tages op igen på bestyrelsesmødet i januar 2024. 
 

5. Budget 2024  
 
Inglev holder møde m. kontoret herom i uge 47, og budgettet færdiggøres, når vi 
har årsrapporten.  
 

6. Nyt udslagshus, Evaluering 
 

Udslagshuset er færdigt og er blevet behørigt indviet. Udslagshuset høster meget 
ros fra både egne medlemmer og gæster. Endeligt regnskab foreligger endnu ikke. 
Slettes herefter fra kommende dagsordner.  
 

7. Cafeen 
- 
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8. Fritspilsordning 2023 (Referat af møde i Styregruppen)  
 

Der har været afholdt møde i Styregruppen i Fritspilsordningen. Referat kommer fra 
Steen Krarup.  
Erland gennemgik Fritspilsberetningen.  
Ordningen fortsætter uændret med hensyn til klubber og pris.  
Man har tidligere aftalt, at medlemmer i klubber, der er med i ordningen, skal betale 
fuld greenfee hos de andre klubber, hvis de ikke har tilmeldt sig i ordningen, 
primært for at beskytte Fritspilsordningen. HVG har desværre erfaret, at 
efterhånden er det kun HVG, der håndhæver den regel, og da det er svært at stå 
udenfor, vil vi inden næste sæson aftale en fælles greenfee, som også HVG vil 
følge.  
Hjarbæk vil få udarbejdet noget materiale, der kan gøre endnu mere reklame for 
Limfjordsordningen.  
Flere matcher i klubberne skal være åbne matcher.  
 
HVG-fritspils runder 
 
Banen har desværre været meget lukket pga. vand, som jo er gået ud over antallet 
af spillede runder i HVG. 
Pt. har HVG 3490 spillede runder. Hvalpsund 3640 runder.  
 

9. Generalforsamling 2024 
 
Datoen blev fastsat til torsdag den 14. marts i Cafeen. 
Kontoret opretter Generalforsamlingen på Golfbox  - og medlemmerne skal tilmelde 
sig.  
 

10. Golfevent Danmark 
 
Er behandlet i starten af mødet.  

 
11. Sponsor- og frivillig match – dato 

 
Datoen blev fastsat til den 20. september 2024.  

 
12. Evaluering af Spaniens-turen 

 
En rigtig god tur, trods flere forviklinger mht. bl.a. ud- og hjemrejse.  
 
Kontoret har udsendt regnskab til alle deltagere. 
 

13. Regler for indberetning af score på udlandsture 
 

Der er blevet rejst spørgsmål ved, om der skulle ske indberetning af scores, da det 
nu afholdes i klubregi. Handicapudvalget vil komme med en afgørelse herom.  
 

14. Nyt fra udvalgene 
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Bane- og hus:  
Der indføres affaldssortering i HVG pr. 1.1.24 
Alle affaldsstativer på banen fjernes, og medlemmer og gæster skal selv tage 
affaldet med ind til affaldscontainerne.  
Vi får en 800 l container til restaffald, en 800 l container til pap, papir og plast  
samt en til madaffald. Koster ca. 148 kr. pr. tømning. 
Cafeen skal evt. have sin egen  
Baneudvalget følger op.  
 

 Leif har sammen med kontoret forfattet og udsendt en information til medlemmerne 
omkring træfældning/genplantning i HVG. 

 
 Leif får sendt en regning på træer til Inglev inden Jul.  
 
 Begynderudvalget: 
 Der er holdt møde i begynderudvalget med kontoret. 
 

Træning v/ Knud flyttes til mandage 

Kaninmatch flyttes til onsdage 

36-72 holdene flyttes også til onsdage og ændrer navn til ”9-hullers match- for 

alle”. 
 

Vi fortsætter med faste nybegynderhold. 

Informationsbrev gennemgås på 1. kaninmatch aften. 

Nytårsmatch lørdag d. 20/1-24 kl 13.00. 9-hullers match for alle med spisning. 

Kontoret laver et nyt skema til handicapregulering samt alle yderligere informationer 
til ophængning i klubhus – dog uden betalingsrubrik. De hjælpere, der er til stede til 
træningen, får fremover ansvaret for at ajourføre de forskellige oplysninger.  

 
Else-Marie forsøger at inddrage begyndere i forårsmessen 2024 og kontakter John 
mht. nytårsmatch på golfboks 
 

15. Indkomne ideer fra medlemmer 
- 

 
16. Eventuelt  

 
Jebjerg Sport og Event vil gerne afholde en jubilæumsmatch i Harre Vig til næste 
år på både 18-huller og Par-3. Møde afholdes herom i januar.  
 
Det årlige Erfa-møde blev afholdt d. 21.11.23 i år i Morsø Golfklub. Der blev bla. 
fortalt om Morsøs erfaringer med robotklippere.  
Erland og Inglev deltog.  
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Henvendelse fra Sommeravisen om annoncering droppes, da det er dyrt og vi 
egentlig ikke har meget tro på, at det giver en masse ekstra gæster i HVG.  

 
 

Næste møde: 
Tirsdag den 9. januar 2024 kl. 17 

 


